
 
OBEC ZÁBOŘÍ 

 
Zápis 

 
z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Záboří č. 24 ze dne 25. 5. 2022 od 19.00 hod. 

v kanceláři Obecního úřadu v Záboří 
 

Přítomno: 4 členové OZ, 1 host, jmenovitě dle prezenční listiny 
 
 
Zapisovatel: Blanka Potůčková 
 
 
Ověřovatelé: Vladimír Čapek 

                        Petr Majer 

                        

                        

                        

      Navržený program: 

1. Zahájení zasedání, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení 
4. Projednání závěrečného účtu a účetní závěrky obce Záboří 
5. Projednání účetní závěrky ZŠ a MŠ Záboří 
6. Žádost o výjimku z počtu žáků ZŠ a MŠ na školní rok 2022/2023 
7. Žádost o zakoupení pečicí pánve do kuchyně ŠJ Záboří 
8. Projednání závěrečného účtu a střednědobého výhledu DSO Radina 
9. Schválení odpisového plánu ZŠ – vypalovací pec na keramiku 
10.  Stanovení počtu zastupitelů obce Záboří na období 2022 - 2026 
11.  Rozpočtová opatření – rozšíření zmocnění starosty ve věci přeposílání dotací 

určených pro příspěvkovou organizaci ZŠ Záboří, zaslaných na účet zřizovatele 
12.  Různé 

 

 
1. Zahájení zasedání, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 



Starosta obce zahájil veřejné zasedání zastupitelstva v 19.00 hodin. Přivítal přítomné a 
konstatoval, že zasedání OZ bylo řádně svoláno a oznámeno na úřední desce OÚ Záboří. Dále 
konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné ve všech bodech programu. Navrhl 
zapisovatele – Blanku Potůčkovou a ověřovatele – Vladimíra Čapka a Petra Majera. 

Návrh usnesení: ZO určuje ověřovatele zápisu: Vladimíra Čapka a Petra Majera a 
zapisovatelku Blanku Potůčkovou. 
Výsledek hlasování: pro 4     proti 0      zdržel se 0 
 
Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

2. Schválení programu 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu schůze, který byl v souladu s pozvánkou 
doručenou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Starosta navrhl změnu programu spočívající v rozšíření programu o body: 12. Vodárna 
Čečelovice – náklady na provoz bez odběru vody a 13. JIKORD – žádost o stanovisko 
k posílení autobusové dopravy Horažďovice – Záboří. Bod Různé se tím posunul na č. 14. 
Starosta dal hlasovat o rozšířeném programu, jak je uveden v návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: Zastupitelé schvalují následující rozšířený program schůze č. 24: 
1. Zahájení zasedání, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení 
4. Projednání závěrečného účtu a účetní závěrky obce Záboří 
5. Projednání účetní závěrky ZŠ a MŠ Záboří 
6. Žádost o výjimku z počtu žáků ZŠ a MŠ na školní rok 2022/2023 
7. Žádost o zakoupení pečicí pánve do kuchyně ŠJ Záboří 
8. Projednání závěrečného účtu a střednědobého výhledu DSO Radina 
9. Schválení odpisového plánu ZŠ – vypalovací pec na keramiku 
10.  Stanovení počtu zastupitelů obce Záboří na období 2022 - 2026 
11.  Rozpočtová opatření – rozšíření zmocnění starosty ve věci přeposílání dotací 

určených pro příspěvkovou organizaci ZŠ Záboří, zaslaných na účet zřizovatele 
12.  Vodárna Čečelovice – hrazení nákladů na provoz bez odběru vody 
13. JIKORD – žádost o stanovisko k posílení autobusové dopravy Horažďovice – Záboří 
14. Různé 

Výsledek hlasování: pro 4    proti 0       zdržel se 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno 
 

 

3. Kontrola usnesení 



Kontrola usnesení z minulé schůze.  

Návrh usnesení: ZO schvaluje zápis a plnění usnesení z 23. zasedání ZO ze dne 27. 4. 
2022. 
Výsledek hlasování: pro 4     proti 0       zdržel se 0 
Usnesení č. 3 bylo schváleno 

4. Projednání závěrečného účtu a účetní závěrky obce Záboří 

Zastupitelé obce projednali návrh účetní závěrky a závěrečného účtu, který jim byl souběžně 
s vyvěšením zaslán e-mailem. Vyvěšen byl od 28. 4. 2021 na úřední desce. Dále projednali 
zprávu o přezkoumání hospodaření za rok 2021, která je rovněž součástí závěrečného účtu.    

Návrh usnesení: ZO schvaluje závěrečný účet za rok 2021 bez výhrad. 
Výsledek hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Záboří 
za rok 2021 bez výhrad. 
Výsledek hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje účetní závěrku obce Záboří za rok 2021 bez výhrad. 
Výsledek hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

5. Projednání účetní závěrky ZŠ a MŠ Záboří 

Ředitel příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Záboří seznámil zastupitele obce s výsledkem 
hospodaření a účetní závěrkou příspěvkové organizace MŠ a ZŠ Záboří za rok 2021 a požádal 
je o souhlas s převodem hospodářského výsledku - zisku ve výši Kč 37 677,68 do rezervního 
fondu školy. 

Návrh usnesení: OZ schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ Záboří a výsledek hospodaření 
ZŠ a MŠ Záboří za rok 2021 bez výhrad a souhlasí s převodem hospodářského výsledku 
ve výši Kč 37 677,68 do rezervního fondu příspěvkové organizace. 
Výsledek hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

6. Žádost o výjimku z počtu žáků ZŠ a MŠ na školní rok 2022/2023 

Obecnímu zastupitelstvu byla ředitelem ZŠ a MŠ Záboří předložena žádost o výjimku z počtu 
žáků na školní rok 2022/2023 a to jak MŠ – zde se jedná o výjimku z nejvyššího počtu žáků, 



aby MŠ mohlo navštěvovat až 28 dětí (maximální počet je stanoven na 24 dětí), tak ZŠ – zde 
se jedná o výjimku z průměrného počtu žáků (17 žáků na třídu), protože základní školu 
dlouhodobě nenavštěvuje dostatečný počet žáků.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje pro školní rok 2022/2023 výjimku 
z maximálního počtu dětí v MŠ Záboří. 
Výsledek hlasování: pro 4      proti 0       zdržel se 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 

Návrh usnesení:Zastupitelstvo obce schvaluje pro školní rok 2022/2023 výjimku 
z průměrného počtu žáků v ZŠ Záboří. 

Výsledek hlasování: pro 4      proti 0       zdržel se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

7. Žádost o zakoupení pečicí pánve do kuchyně ŠJ Záboří 

Z důvodu nevyhovujícího technického stavu a stáří pečicí pánve ve školní jídelně ZŠ Záboří 
požádal ředitel základní školy obecní zastupitelstvo o investiční příspěvek z rozpočtu obce na 
zakoupení nové pečicí pánve. Předložil několik nabídek, všechny ve výši 60 000 – 65 000 Kč, 
z nichž bude vybrána ta nejvýhodnější a to nejen cenově, ale i po technické stránce 

Návrh usnesení:Zastupitelstvo obce schvaluje investiční příspěvek z rozpočtu obce na 
nákup nové pečicí pánve do ŠJ ZŠ Záboří do výše Kč 70 000, dle dokladu o koupi 
předloženého ředitelem školy. 

Výsledek hlasování: pro 4      proti 0       zdržel se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

8. Projednání závěrečného účtu a střednědobého výhledu DSO Radina 

OZ projednalo návrh závěrečného účtu DSO Radina za rok 2021 a zprávu o přezkoumání 
hospodaření. Dále byl projednán návrh střednědobého výhledu DSO Radina. 

Návrh usnesení: Ve věci DSO Radina OZ schvaluje bez výhrad návrh závěrečného účtu 
za rok 2021, zprávu o přezkoumání hospodaření a návrh střednědobého výhledu na 
roky 2023, 2024 a 2025. 
Výsledek hlasování: pro 4      proti 0       zdržel se 0 
 
Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

9. Schválení odpisového plánu majetku vypalovací pec na keramiku Kittec CB 130S 
PLUS/TC 44 v majetku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Záboří 



Obecnímu zastupitelstvu byl předložen odpisový plán na novou vypalovací pec na keramiku 
Kittec CB 130S PLUS/TC 44, kterou ZŠ Záboří pořídila z dotace IROP a v lednu ji zařadila 
do užívání. K tomuto odpisovému plánu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Návrh usnesení: OZ schvaluje odpisový plán pro vypalovací pec na keramiku KITTEC 
CB 130S PLUS/TC44 v majetku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Záboří. 
Výsledek hlasování: pro 4      proti 0      zdržel se 0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 

10. Stanovení počtu zastupitelů obce Záboří na období 2022 – 2026 

OZ stanovilo pro volební období 2022 – 2026 počet zastupitelů obce Záboří na 9 členů. 
Každý kandidát musí vyplnit kandidátní listinu a prohlášení kandidáta a dále si musí zajistit 
17 podpisů na petici voličů podporujících jeho kandidaturu. Všechny tyto formuláře jsou pro 
každého k dispozici na Obecním úřadu Záboří a pro maximální dostupnost případným 
kandidátům budou vloženy v červnovém Zábořském zpravodaji. Bude stačit je pouze vyplnit 
a odevzdat do 19. července 2022 na MěÚ Blatná. 

Návrh usnesení:Zastupitelstvo obce Záboří stanovuje počet zastupitelů obce Záboří pro 
volební období 2022 – 2026 na 9 členů. 

Výsledek hlasování: pro 4      proti 0       zdržel se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

11. Rozpočtová opatření – rozšíření zmocnění starosty ve věci přeposílání dotací 
určených pro příspěvkovou organizaci ZŠ Záboří, zaslaných na účet zřizovatele 

Z důvodu dodržení správnosti stanovených postupů ve schvalování rozpočtových opatření 
navrhla účetní obce Záboří Blanka Potůčková zastupitelům obce rozšíření zmocnění starosty 
pro schvalování přeposílání dotací určených pro ZŠ a MŠ Záboří z účtu zřizovatele. Původní 
pravomoci starosty ve věci rozpočtových opatření jsou uvedeny v zápisu ze schůze č. 10 ze 
17. 12. 2020, usnesení č. 4 c. Protože už dvakrát došlo k tomu, že rozpočtové opatření bylo na 
straně příjmů i výdajů zvýšeno takovouto dotací o více než 200 000 Kč, ale zároveň jsou to 
peníze, které jsme povinni v plné výši pouze přeposílat naší příspěvkové organizaci, je toto 
schválení pouhou formalitou a je zbytečné, aby kvůli němu bylo svoláváno zasedání OZ.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozšíření pravomoci starosty v oblasti 
rozpočtových opatření na schvalování přeposílání dotací určených pro příspěvkovou 
organizaci ZŠ a MŠ Záboří, poukázaných poskytovatelem na účet zřizovatele v celkové 
výši stanovené poskytovatelem na účet příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Záboří. 

Výsledek hlasování: pro 4      proti 0       zdržel se 0 

Usnesení č. 14 bylo schváleno 

 



12. Vodárna Čečelovice –hrazení nákladů na provoz bez odběru vody 

Obecnímu zastupitelstvu byla předložena panem starostou Čečelovic k projednání smlouva, 
kterou obec uzavřela s obcí Čečelovice v roce 2010 a která se týká hrazení nákladů na provoz 
vodárny Čečelovice, Slivonice, Záboří, v níž má Záboří třetinový vlastnický podíl a slouží 
jako záložní zdroj vody pro obyvatele Záboří, který ale nebyl nikdy v minulosti využit. I 
přesto už zaplatila obec Záboří za provozní náklady této vodárny v letech 2013 - 2020 více 
než 130 000 Kč. Zastupitelé obce se dohodli, že se sejdou se zástupci obce Čečelovice a 
pokusí se najít řešení, které by vyhovovalo oběma obcím. 

13. JIKORD – žádost o stanovisko k rozšíření autobusové dopravy Horažďovice – 
Záboří 

Pan Josef Michálek z firmy JIKORD zaslal na e-mail obce Záboří žádost o vydání stanoviska 
k rozšíření autobusové dopravy na trase Horažďovice – Záboří o jeden spoj. Žádost o tento 
nový spoj zaslala na JIKORD paní Michaela Klečková, protože děti docházející do ZŠ 
Horažďovice mají podle jejího vyjádření velice málo možností dostat se po vyučování domů. 
Spoj jede ve 12:20 a další před 15. hodinou. Zastupitelé obce prodiskutovali vytíženost všech 
autobusových spojů, jezdících ze Záboří a shodli se, že vytíženost Záboří – Horažďovice je 
z těchto spojů nejnižší. Dále je zde možnost školní docházky do ZŠ Záboří, takže je věcí 
rodičů, zda této možnosti využijí, nebo zda zvolí jinou základní školu, ale musejí 
předpokládat složitější dojíždění. Dalším předmětem diskuze bylo spojení do Strakonic, kam 
jezdí ze Záboří o dost více lidí, než do Horažďovic a to do práce, do školy i k lékaři. Autobus 
ze Strakonic do Záboří jede v 11.00 a potom až ve 14.30, což je ještě větší časový rozsah, než 
z Horažďovic. V neposlední řadě zastupitelům obce není známo, že by některé dítě ze Záboří 
do horažďovické školy dojíždělo. Po uvážení všech těchto hledisek se zastupitelé shodli, že 
další autobus z Horažďovic by nebyl vytížen a proto k tomuto spoji zaujali zamítavé 
stanovisko. Jestliže dojíždí do školy v Horažďovicích děti z okolních obcí, bylo by vhodnější 
požádat o stanovisko zástupce těchto dotčených obcí. 

Návrh usnesení: Zastupitelé obce Záboří nesouhlasí s rozšířením autobusové dopravy 
Horažďovice – Záboří o jeden spoj před patnáctou hodinou, protože se domnívají, že by 
nebyl vytížen. Zastupitelům obce není známé žádné dítě ze Záboří, které by do 
Horažďovic do školy dojíždělo. Jestliže dojíždí do horažďovické školy děti z okolních 
obcí, bylo by vhodnější požádat o stanovisko zástupce těchto dotčených obcí. 

Výsledek hlasování: pro 4     proti 0       zdržel se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

14. Různé 

Starosta a místostarosta obce seznámili ostatní zastupitele se stavem přípravy na Sraz rodáků 
2. 7. 2022. Přitom otevřeli debatu o velkém množství odpadu, který se, zejména ve formě 
plastových jednorázových kelímků, hromadí po každé akci na místě konání a navíc i po vsi. 
Místostarosta obce navrhl zakoupení pevných plastových kelímků, které jsou omyvatelné a 
vícekrát použitelné. Navrhl rovněž jejich potištění znakem Záboří a na akcích platbu zálohy 
ve výši 50 Kč za jeden kelímek. Zastupitelé obce se shodli, že je to vhodné řešení pro snížení 
množství odpadu i zjednodušení úklidových prací. 



Návrh usnesení: OZ souhlasí s nákupem 1000 ks omyvatelných, vícekrát použitelných 
kelímků na kulturní akce v obci. 

Výsledek hlasování: pro 4     proti 0       zdržel se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 27. 4. 2022 

 

 
Zapsala: Blanka Potůčková……………………………………. 
 
 
Ověřovatelé: Petr Majer.….…………………………………… 
 
                       Vladimír Čapek …………………………………. 
 
 
Starosta obce: Michal Říšský …………………………………. 
 
 


